

《单词百科:assertion是什么意思?assertion怎么发音?assertion的解释和用法》

英语单词assertion是什么意思?assertion怎么读?assertion怎么发音?简答网为您整理了assertion的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



assertion怎么读

assertion的读音:[ə 'sɜ :ʃ n]

assertion的意思

1、n.声称;使用;主张;明确肯定;

assertion的相关词组

- 1、assertion training 信念训练法;
- 2、output assertion 输出断言;

- 3、assertion statement 断言语句;
- 4、frame assertion [计] 框架断言;
- 5、input assertion 输入断言;
- 6、assertion checker 断言检查程序;
- 7、inductive assertion 归纳断言;
- 8、loop assertion [计] 循环断言;

assertion的近义词

- 1、**affirmation** n.肯定;确认;证实;批准;
- 2、**allegation** n.陈述, 主张;宣称;陈词, 陈述;指控;
- 3、**avermment** n.断言, 坚称, 有实证的陈述;
- 4、**avowal** n.公开宣布;
- 5、**claim** vt. 声称;断言;需要;索取;

assertion的双语例句

- 1、The assertion of the right to freedom is very important to all peoples.
维护自由权利对各民族来说都是至关重要的。
- 2、He was correct in his assertion that the minister had been lying.
他认定部长说谎, 事实果然如此。
- 3、These institutions have made the assertion of ethnic identity possible.
这些制度使实现民族认同的主张成为可能。
- 4、The decision is seen as an assertion of his authority within the company.
这个决定被看作是他在公司内部对自己权威的维护。
- 5、He made an assertion that he was not responsible for it.

他硬说,他对此事没有责任.

6、He attempts to rebut the assertion made by the prosecution witness.

他试图反驳原告方证人所作的断言.

7、The Foreign Minister refuted the assertion that the developing countries are incapable of managing their industries.

外交部长驳斥了发展中国家没有能力管理本国工业的谬论.

8、This extraordinary assertion was greeted with a roar of merriment.

这个奇怪的论断引起了欢声大笑.

9、This assertion rests on a misunderstanding.

这种断言是由一种误解而来.

10、Roon's assertion about the British plan to land in Norway is correct.

隆所说的英国在挪威登陆的计划确有其事.

11、His wife's assertion that he is innocent will (surely) be accepted.

他妻子坚称他是清白的辩白将 (必) 被接受.

12、Appropriate and thoughtful self assertion unlocks talent, setting achievement in motion.

适当和周到的自我主张解锁人才, 设置运动的成就.

13、Adler is correct in this assertion that education does not end with graduation.

阿得勒这句话很正确,教育不能随着毕业而结束.

14、Thus allow me to boldly assertion, that, Japanese are also spiritually and morally superior than Chinese.

因此,请允许我放肆的断言,日本人在精神和道德层面也都远超中国人.

15、Discusses and provides example code for using the ASSERT macro to check for assertion failures.

讨论并提供有关使用ASSERT宏检查断言失败的代码示例.

16、 British parasitologist noted for advances in tropical medicine, such as the assertion that mosquitoes transmit malaria (1877).

梅森,帕特里克1844-1922英国寄生生物学家,以在热带医学研究上的领先而著称,如断定蚊子传播霍乱 (1877年)

17、 Perhaps the least controversial assertion about the pterosaurs is that they were reptiles.

或许关于翼龙最没有争议的断言是它们都是爬行动物.

18、 Those who maintain that suicide is an assertion of life are cowards.

那些坚称自杀是一种生之维护的人是懦夫.

以上是简答网为您整理的assertion怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关

于assertion的用法

、assertion的释义、assertion的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/assertion>